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SVET STARŠEV, šolsko leto 2023/24   

Evidenčna številka: 013-1/2023-1  

  

ZAPISNIK  

  

1. redne – konstitutivne seje Sveta staršev OŠ Žetale, ki je 

bila v torek, 26. 9. 2023, ob 16.00 v zbornici OŠ Žetale.  

  

PRISOTNI STARŠI: vrtec, 1. skupina – Klemen Širec, vrtec, 2. skupina – Danijela Slavec, vrtec, 

3. skupina – Martina Horvat, 1. razred – Andrej Štajnberger, 2. razred – Mateja Zorin, 3. razred  

– Marjetka Gajšek, 4. razred – Zlatka Cafuta Prevolšek, 5. razred – Joži Butolen, 6. razred – 

Marjetka Prevolšek, 7. razred – Robi Ros, 8. razred – Nataša Žmavc   

  

OPRAVIČENO ODSOTNI STARŠI: 9. razred – Bojan Korez  

  

PRISOTNO VODSTVO ŠOLE: ravnateljica dr. Silvestra Klemenčič   

  

DRUGI PRISOTNI: svetovalna delavka Katarina Kirbiš, zapisnikarica Saša Peršoh   

  

Dnevni red:  

  

1. Pregled in potrditev vseh izvoljenih članov Sveta staršev na OŠ Žetale  

2. Konstituiranje Sveta staršev OŠ Žetale  

a) izvolitev predsednika/-ice   

b) izvolitev namestnika/-ice   

3. Poročilo o realizaciji LDN 2022/2023, obravnava in potrditev LDN za šolsko leto 2023/2024   

4. Informacije, pobude, vprašanja, razno  

  

Ravnateljica dr. Silvestra Klemenčič, ki je sklicala sejo, je pozdravila navzoče, se zahvalila za 

prisotnost, predstavila dnevni red seje in predlagala njegovo razširitev s točko Pregled in 

potrditev zapisnika 6. redne seje Sveta staršev OŠ Žetale.   

  

Soglasno (z 12 glasovi ZA) je bil potrjen naslednji dnevni red:  

  

1. Pregled in potrditev vseh izvoljenih članov Sveta staršev na OŠ Žetale  

2. Konstituiranje Sveta staršev OŠ Žetale  

a) izvolitev predsednika/-ice   

b) izvolitev namestnika/-ice   

3. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Sveta staršev  

4. Poročilo o realizaciji LDN 2022/2023, obravnava in potrditev LDN za šolsko leto 2023/2024   

5. Informacije, pobude, vprašanja, razno  
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K 1. točki   

Ravnateljica je zbrane seznanila z imeni in priimki izvoljenih članov sveta staršev, ki so jih za 

svoje predstavnike izvolili starši posameznih skupin v vrtcu in oddelkov v šoli. Poimenski seznam 

predstavnikov je priloga k arhivskemu zapisniku.   

 »Novi« člani so prejeli Poslovnik o delovanju Sveta Staršev OŠ Žetale z enoto vrtca v tiskani 

obliki.  

Soglasno (z 12 glasovi ZA) je bil sprejet sklep:  

  

Svet staršev Osnovne šole Žetale na svoji seji 26. 9. 2023 ugotavlja in potrjuje mandate 

predstavnikov staršev vrtčevskih skupin in oddelčnih skupnosti – članov Sveta staršev 

Osnovne šole Žetale.  

  

K 2. točki   

Ravnateljica je zbrane pozvala k podaji predlogov za imenovanje predsednika/predsednice 

Sveta staršev OŠ Žetale. Za predsednika je bil predlagan Robi Ros, predstavnik staršev 7.  

razreda, ki je podal soglasje h kandidaturi. Soglasno 

(z 12 glasovi ZA) je bil sprejet sklep:  

  

Za predsednika Sveta staršev OŠ Žetale se imenuje Robi Ros, predstavnik staršev 7.  

razreda.  

  

V nadaljevanju je ravnateljica pozvala še k podaji predlogov za imenovanje 

namestnika/namestnice predsednika sveta staršev. Predlagana je bila predstavnica staršev 3. 

skupine vrtca Martina Horvat, ki pa ni podala soglasja h kandidaturi. Nato je bil predlagan Klemen  

Širec, predstavnik staršev 1. skupine vrtca, ki je s kandidaturo soglašal. Soglasno (z 12 glasovi 

ZA) je bil sprejet sklep:  

  

Za namestnika predsednika Sveta staršev OŠ Žetale se imenuje Klemen Širec, predstavnik 

staršev 1. skupine vrtca.  

  

Soglasno (z 12 glasovi ZA) je bil sprejet še sklep:  

  

Svet staršev OŠ Žetale se konstituira za obdobje 2 let.  

  

Novo izvoljeni predsednik sveta staršev je do konca konstitutivne seje prepustil vodenje seje 

sveta staršev ravnateljici.  

  

K 3. točki  

Ravnateljica je člane seznanila z osnutkom zapisnika 6. redne seje Sveta staršev OŠ Žetale, ki 

so ga prejeli v gradivu po elektronski pošti, in zapisnik dala v razpravo. Soglasno (z 12 glasovi 

ZA) je bil sprejet sklep:  

  

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje zapisnik 6. redne seje Sveta staršev OŠ Žetale.  

  

K 4. točki  

Ravnateljica je predstavila Poročilo o realizaciji LDN 2022/2023, ki je bilo članom kot gradivo 

poslano po elektronski pošti in je priloga k arhivskemu zapisniku.  
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Posebej je bilo izpostavljeno:  

– Rezultati NPZ 2023 – NPZ je bil izveden v 3., 6. in 9. razredu, rezultati so bili slabši kot v 

preteklih letih, v 3. razredu so bili učenci pri SLJ in MAT podpovprečni, v 6. razredu 

nadpovprečni pri vseh treh predmetih (SLJ, MAT, TJN), v 9. razredu pa nadpovprečni pri SLJ 

in MAT, pri TJN pa podpovprečni. Vzrok za slabše rezultate v tretjem razredu gre pripisati 

predvsem temu, da v 3. razredu učencem s posebnimi potrebami niso omogočene prilagoditve 

pri pisanju preizkusa. Narejena je bila analiza s priporočili za naprej, s katero so bili ob 

pedagoški primopredaji seznanjeni vsi strokovni delavci.  

  

– Učni uspeh – povprečje številnih ocen za učence od 3. do 9. razreda znaša 4,07.  

  

Realizacija LDN je bila redno spremljana, vse zastavljeno (in tudi več) je bilo realizirano in šolsko 

leto 2022/23 je bilo dokaj uspešno.  

  

Sledila je predstavitev osnutka LDN za šolsko leto 2023/2024, osnutek je bil kot gradivo poslan 

po elektronski pošti in je priloga k arhivskemu zapisniku.  

  

V šolo je vpisanih 105 otrok v 7 oddelkih in 2 oddelkih podaljšanega bivanja, kombinirani so 

oddelki 4. in 5. razreda ter 7. in 9. razreda, Občina Žetale financira ločeno poučevanje temeljnih 

predmetov v kombiniranih oddelkih.  

  

V šoli predstavlja prioriteto kvaliteta poučevanja, kar se dosega z različnimi 

metodičnodidaktičnimi orodji in pristopi. Primarni cilj je varna šola, v kateri je vse podrejeno 

varnemu učnemu okolju, za kar se delavci šole posej izobražujejo in izpopolnjujejo. Učenci niso 

nikoli sami, razen v 5-minutnih odmorih.  

  

V vrtec je s 1. 9. 2023 vpisanih 44 otrok v 2,5 oddelka, s 1. 1. 2024 bo vpisanih 50 otrok v 3 

oddelkih.  

  

Prednostni nalogi v vrtcu sta ljudska pesem in skrb za razvoj govornega aparata. Dokler se 

logopedinja ne vrne s porodniškega dopusta, so ure logopeda prerazporejene na ostale 

specialne pedagoge z OŠ dr. Ljudevita Pivka. Ravnateljica je opozorila, da vrtec ni varstvo otrok.   

  

Poslovni čas vrtca je 5.30–16.00.   

  

Izvedena bo obogatitvena, nadstandardna dejavnost vrtec v naravi – 3-dnevno bivanje v  

Pravljičnem gozdu v Logarski dolini.   

  

Zraven tradicionalnih projektov se vrača projekt Punčka iz cunj, nosilka projekta je Monika 

Herbaj.  

  

Izpostavljeno je bilo še:  

– Ema Vogrinc je zaposlena na delovnem mestu računovodkinje in tajnice, Alenka Kopše pa 

samo v vrtcu kot pomočnica vzgojiteljice, saj se je delu v tajništvu odpovedala, razpis za 

dodatno pomoč v tajništvu je v teku.  

  

– V šolskem letu 2023/2024 zaradi dodatnega velikega števila obsežnih projektov ni načrtovana 

sobotna pustna povorka.  
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– Šolski projekti:   

• Kako se počutiš? (Unicef,10 delavnic za učence, 2 predavanji za kolektiv, vprašalniki za 

učence od 4. do 9. razred in zaposlene),  

• Spirit Slovenije – Z ustvarjalnostjo in inovativnostjo do podjetnosti (v sodelovanju z 

zavodom Bistra Ptuj, nosilci projekta: Ana Bedenik, Miran Železnik, Lidija Šešerko)  

• Eksperimentalni projekt (prijava na razpis je v teku),  

• Erazmus+(1. 10. 2023–30. 9. 2025; sodelujoče države: nosilka projekta Nemčija, Litva, 

Slovenija; 2 mobilnosti: december 2023 – Nemčija, maj 2024 – Litva; pomlad 2025 – 

srečanje v Sloveniji; 18.000 € za vsako mobilnost, nosilka projekta na šoli: Lidija Šešerko; 

članice projektnega tima: Valerija Krivec, Marta Trafela, Saša Peršoh, Jasna Vigec)  

• Dodatna ura športa v 1. triadi (dodatna sredstva v višini 4.000 evrov),  

• ReactEU – za učinkovito izvedbo projekta bo za 10 % zaposlitve na šoli zaposlen Mitja 

Krapša, ki bo skrbel za omrežje, ki ga bomo posodobili.  

  

– Sprememba cene šolske malice – zvišanje z 0,90 evra na 1,10 evra.  

  

– Od 1. 9. 2023 so novosti na področju subvencionirane prehrane, ki so podrobneje opredeljene 

v LDN na str. 42.  

  

– Načrtovano je:  

• nakup igral na travnatem igrišču,   

• dodatna nabava IKT-opreme – pojavlja se potreba po 4 prenosnikih in projektorju,  

• izvedba 2 manjših ali 1 večje učilnice v naravi v sodelovanju z Občino Žetale.  

    

– Dopolnitev nadstandardnih dejavnosti v 4. razredu (zimski športni dan Šolar na smuči, 

sofinanciranje prevoza s strani staršev). V 6. in 7. razredu se obisk Muzeja neandertalcev v 

Krapini nadomesti z obiskom Centra ponovne uporabe v Rogaški Slatini. Osmo- in devetošolci 

se bodo udeležili naravoslovnega tabora, zato se zanje ne bosta izvedla obisk Muzeja 

neandertalcev v Krapini in zaključna ekskurzija.  

  

V razpravi so bili izraženi pomisleki staršev glede dodatne zaposlitve za skrb za omrežje, glede 

načinov izbora in meril za udeležbo učencev na mobilnostih v okviru projekta Erazmus+ ter glede 

postavitve igral in zbiranja sredstev zanje. Nato sta bila soglasno (z 12 glasovi ZA) sprejeta 

sklepa:  

  

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2022/2023.  

  

Svet staršev OŠ Žetale potrjuje predlagani osnutek LDN za OŠ Žetale z enoto vrtca za 

šolsko leto 2023/2024.  

  

K 5. točki  

Svetovalna delavka Katarina Kirbiš je predstavila rezultate Analize medvrstniškega nasilja na OŠ 

Žetale.  

Najprej je opredelila pojem medvrstniškega nasilja in predstavila raziskovalna vprašanja, ki so 

bila marca 2023 postavljena učencem od 2. do 9. razreda. Uporabljeni so bili tudi nekateri 

pripomočki, ki so bili v preteklosti že uporabljeni v raziskavah medvrstniškega nasilja, ter 

nekatera druga vprašanja.  
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Izpostavila je, da je primerjati rezultate med različnimi raziskavami težko, saj ni poenotenega 

načina raziskovanja medvrstniškega nasilja pa tudi učenci so nanj različno senzibilni.  

V splošnem je mogoče reči, da smo v lanskem šolskem letu na OŠ Žetale dosegali dobre 

rezultate na področju medvrstniškega nasilja, saj 22 % učencev meni, da na naši šoli nihče nima 

težav zaradi nasilja, 54 %, da jih ima le malo, 22 %, da jih ima nekaj, in le 2 %, da ima veliko 

učencev težave zaradi nasilja. Nihče ni menil, da ima težave večina. Večina, to je 78 % učencev, 

je izjavila, da sami zaradi nasilja nimajo nobenih težav, 16 % da le malo, 5 % pa, da imajo nekaj 

težav. Nihče zase ni rekel, da ima veliko težav z nasiljem. V primerjavi z drugimi raziskavami, po 

kateri je tudi do 21 % učencev mesečno doživljalo nasilje, je to v OŠ Žetale označil le en učenec.  

Po raziskavah WHO naj bi spletno nasilje doživljalo vsaj okoli 10 % (raziskava iz leta 2019), v 

OŠ Žetale spletnega nasilja skorajda nismo zaznali. Največ je bilo opaziti verbalnega, nato 

odnosnega, nato fizičnega nasilja. Fantje so v splošnem doživeli več verbalnega in fizičnega 

nasilja, manj pa odnosnega, razlike med spoloma pa so zelo majhne. Iz raziskave je opazno tudi, 

da se nasilje dogaja zlasti v času, ko ni prisotne odrasle osebe, posebej v krajših 5 minutnih 

odmorih med urami, zato smo se dogovorili, da dežurni učitelji več krožijo med odmori tudi po 

razredih.  

Svetovalna delavka je opozorila, da je medvrstniško nasilje fenomen, ki se lahko zelo hitro 

spremeni. Starši, prijatelji in strokovni delavci šole so tisti, ki jim učenci zaupajo o medvrstniškem 

nasilju; obstaja pa skrb učencev, da bodo razglašeni za tožibabe, če bodo spregovorili o nasilju. 

Zato je treba z otroki spregovoriti o tem, da je smiselno povedati, kaj se dogaja, in da to ni dejanje 

tožibabe, ampak tistega, ki je pogumen, pri čemer lahko s pogovori doma z namenom 

ozaveščanja pripomorejo tudi starši. Zaradi želje po celostnem delovanju pri spodbujanju 

samoregulacijskih spretnosti otrok se je šola prijavila na Unicefov projekt Kako se počutiš? za 

učence od 1. do 9. razreda.  

K 6. točki  

Ravnateljica je člane seznanila, da je bila kot nova nadomestna predstavnica staršev v svetu 

zavoda do konca mandata Sveta zavoda OŠ Žetale izvoljena Martina Horvat, predstavnica 3. 

skupine vrtca, saj je dosedanji članici Ines Flegerič potekel status starša otroka v vrtcu. V upravni 

odbor šolskega sklada je bil iz vrst staršev vrtca kot nadomestni član imenovan Miha Kos.  

  

Predstavnico 3. skupine vrtca je zanimala izvedba plavalnega tečaja. Postavila je tudi vprašanje 

o zadovoljstvu s prispevki dohodnine šole.  

  

Beseda je tekla o pustni povorki, po mnenju staršev je škoda, da se ne bo izvedla, s strani 

predstavnice staršev 2. razreda pa je bila podan predlog, da naj se v organizacijo vključijo tudi 

druga društva, ne samo PGD Žetale. Predstavnica staršev 2. razreda je povedala še, da otrokom 

s posebnimi potrebami pripadajo tehnični pripomočki in tudi evropska kartica za invalide, ki se 

lahko uredi na upravni enoti, zato je predlagala, da se o tem obvestijo starši.  

  

Predstavnica staršev 3. razreda je predlagala, da bi bilo dobro znotraj posameznega razreda 

poenotiti vrsto obutve pri urah športa.   

  

Predstavnico staršev 4. razreda je zanimalo glede nabave pripomočkov za učence s posebnimi 

potrebami.   

  

Predstavnica staršev 6. razreda je opozorila, da rezultati testiranj za športnovzgojni karton niso 

bili dostopni vsem staršem, in predlagala, da bi v prihodnje na vabilih na skupne roditeljske 

sestanke specificirali teme predavanj.  
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Predstavnik 7. razred in predsednik sveta staršev je postavil vprašanje glede obveznosti športne 

opreme, saj se nekateri učenci po uri športa ne preoblečejo, zato bi bilo to smiselno kontrolirati. 

Podal je tudi pobudo za izvedbo zimske šole v naravi za učence 6. in 7. razreda. Zanimalo ga je 

tudi, katere so tiste aktivnosti, s katerimi bo šola zagotovila, da bo vrstniškega nasilja še manj. 

Zbrane je seznanil s klicem mame o pretepu med fanti 7. in 9. razreda v garderobi ter postavil 

vprašanje glede trenutnega finančnega stanja šole. Predstavnico 8. razreda je zanimalo, ali je 

že znana cena naravoslovnega tabora za 8. in 9.  

razred.   

  

Ravnateljica je podala naslednje odgovore:   

Čeprav ne bo sobotne pustne povorke, bo pustovanje v šoli. Plavalni tečaj se bo izvedel, zimska 

šola za to šolsko leto ni načrtovana, lahko pa se izvede, ko bodo učenci v 8. oz. 9. razredu, 

namesto tabora. Cena naravoslovnega tabora za osmo- in devetošolce še ni znana.   

  

Glede športne opreme, obutve pri urah športa, rezultatov ŠVZ bo zadeve preverila ter poskrbela 

za ozaveščenost o evropski kartici za invalide.   

Glede nabave pripomočkov za učence s posebnimi potrebami je bil podan predlog za ureditev 

senzorne sobe, kar pa predstavlja zelo velik finančni zalogaj. Nabavljajo se manjši pripomočki, 

veliko pa jih izdelajo tudi učenci pri urah tehnike.  

  

S FURS-a še ni prišlo nobenega denarja oz. nobenih podatkov, je pa OŠ Žetale na seznamu 

upravičencev za namenitev dela dohodnine.   

  

Trenutno finančno stanje šole je 1500 evrov primanjkljaja. Še zmeraj se ne ve natančno, zakaj 

je ob koncu leta 2022 prišlo do zelo visokega primanjkljaja, napake namreč še niso odkrili, 

verjetno je vzrok v napačnem knjiženju.  

  

Svetovalna delavka je povedala, da se trudijo zmanjšati medvrstniško nasilje z razgovori z 

vpletenimi otroki, vzrok nasilja vidi tudi slabših samoregulacijskih spretnostih otrok, zato se je 

šola prijavila v projekt Unicefa, razredniki vpletajo vsebine v razredne ure. Izrazitega 

medvrstniškega nasilja trenutno na šoli nismo zaznali, je pa prisotnega nekaj odnosnega in 

verbalnega nasilja. Otroke je treba v vsakem primeru zaščititi, zato se o vsakem zaznanem 

primeru z vpletenimi otroki pogovorimo ter jih spodbujamo k pozitivnim spremembam  

Spodbujanje empatije je umetnost, ki jo je treba vzgajati v šoli in doma.  

  

Ravnateljica in svetovalna delavka sta soglašali, da s pretepom med učenci šola ni bila 

seznanjena in bodo raziskali zadevo.  

  

Ob 17.35 se je ravnateljica zahvalila za sodelovanje in zaključila sejo.   

  

Žetale, 27. 9. 2023   

  

 Zapisala:                 Predsednik Sveta staršev:   

 Saša Peršoh                Robi Ros  

  

  

   


